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Distriktsordförandekonferens 24-25/4 

 
Förbundet genomförde denna konferens vid Aronsbergs konferenscenter i Bålsta med en agenda som  
gav möjlighet till bra dialoger och underlag för fortsatt utveckling inom vissa områden. 
 

Onsdag 24 april  
13.00 Inledning Eva Eriksson  
Hur ska vi kommunicera bättre i SPF Seniorerna  
Förbundsstyrelsens kontaktpersoner  
14.00 Frågor från distrikten  
15.00 Kaffe  
15.30 AGE/Europavalet Christina Rogestam och Martin Engman  
16.00 SPF Seniorerna varumärkesplattform Peter Sikström och Veronica Sjölin 
 

Torsdag 25 april  
09.00 Reflektioner gårdagen Eva Eriksson  
09.15 Förbundets ekonomi Lena Gustafsson  
10.30 Kaffe  
11.00 Vård- och omsorgspolitiskt program Monica Ulfhielm, Martin Engman  
12.00 Nya medlemsregistret Peter Sikström  
12.30 Övriga frågor 
 
Frågan om kommunikation mellan distrikt och förbund var viktig att gå igenom där förbundet lovat att 
bättra sig med agendor och utsända underlag. 
Informationen från AEG med Christina Rogestam var intressant men bedrövligt att höra hur lite de 
svenska EU parlamentarikerna bryr sig i äldrefrågor. Enligt Christina är det ingen som bryr sig. 
Uppmaning var att inför kommande val ställa krav på bättre engagemang från politiskt håll. 
Vård och omsorgsprogrammet inom SPF kommer att omarbetas och ett första utkast presenterades. 
Detta utkast kommer att tas upp i styrelsen och distribueras ut till alla föreningar. 
Här finns många svåra frågor som kräver insikt inom området.  
RPR och KPR ansvariga behövs för att ge bra svar till förbundet. 
Förbundets ekonomi var som tidigare en genomgång av de problem som Förbundet har med ett 
krympande utrymme. En fortsatt dialog om arbetsfördelning mellan förbund/distrikt/förening behövs. 
Det nya medlemsregistret togs upp mycket kortfattat men det fanns en känsla bland deltagarna att det 
här systemet är betydligt bättre och mer lättarbetat. Vi får se hur våra medlemsansvariga inom distriktet 
tycker om ett tag när man haft tid att analysera helheten.  
Ett litet sammandrag från ett möte som blev riktigt bra. 
 
Anders Runström 
Ordförande Daladistriktet 


